
 

 

Verslag van de bijeenkomst van Campenholt op 8 juni 2024 
 

Aanwezig: Hugo Schoevaerts voorzitter,  

Ann Van Remoortel, Huub Van der Steld, Karine Empereur, Marcel Simons, Paul Behets, Stijn Simons, 

Louis Leten, Marcel Andries,  Huguette Kemps 

Verontschuldigd: Agnes Peremans, Ann Peeters, Erik Heymans, Felix Goossens, Marleen Horemans, 

Oscar Dekeyser, Willy Christiaens, Wouter Vanderbist, Hubert Gulinck 

 

Goedkeuring en opvolging verslag bijeenkomst 11 mei 2024. 

Het verslag wordt goedgekeurd.  

• Het agendapunt “Kampenhout Vandaag (KaVa)” wordt tijdens deze vergadering opnieuw 

besproken (zie verder). 

• Wat het agendapunt “Herbestemming Christusbeeld achter Molenstee” betreft, wordt deze 

thematiek aangekaart bij het eerstvolgend overleg tussen de Kerkfabriek Kampenhout en het 

Pax-comité in het kader van het “900-jarig bestaan van de parochie” en “70 jaar Pax”. 

• Raymond Impanis – ereburgerschap: Er is geen zekerheid of het archief  bewaard bleef bij de 

opruimactie van het gemeentelijk archief. Hugo informeert bij Gerry. Huguette heeft enkel 

mailverkeer, maar bezit geen fotomateriaal. 

 

1. Archief heemkring 

Campenholt heeft een uitgebreid archief, opgeborgen in de kelder van Villa Lucie en beschikt nu over 

de nodige apparatuur om te inventariseren en te structureren. Dit is een grote uitdaging! 

• De inventarisatie van bidprentjes en rouwbrieven staat grotendeels op punt en wordt continue 

aangevuld met nieuw beschikbaar materiaal (Huub en Hugo). Ook worden sinds kort 

communieprentjes gescand en in een bestand gezet. 

• Voor de foto’s (ca. 500 stuks, het gegevensbestand van Huub niet meegerekend) is er een 

modelbestand beschikbaar. Het zijn geen familiealbums, maar foto’s van verenigingen, 

processies, gebeurtenissen, die eventueel individueel gerelateerd zijn. Er volgt een bespreking 

over de verdere aanpak van dit project.  Eenvormige omschrijving(!), duidelijkheid, 

overzichtelijkheid/structuur en efficiënt werken zijn onze uitgangspunten. Dan komt de vraag: 

hoe, wie, waar, wanneer?  Kan dat in de Villa Lucie zelf op vrijdag- en zaterdagvoormiddag 

tussen 10u en 12u gebeuren of scannen we eerst de foto’s en sturen we die bijvoorbeeld per 

20 door om thuis te verwerken. Karine en Stijn bekijken hoe deze opportuniteit kan uitgerold 

worden om op gebruiksvriendelijke wijze een maximum aan efficiëntie te bewerkstelligen. Als 

het systeem op punt staat kan dit in een latere fase opengetrokken worden naar alle leden die 

interesse hebben om mee te werken. Wordt hernomen volgende vergadering.  

Wat de foto “zegt” of “weergeeft” (personen, context, tijdsgeest, …) is voor een heemkundige 

kring dé meerwaarde in dit traject. Het voorstel van Stijn om een foto-avond met oudere 

inwoners te organiseren, eventueel in Molenstee, wordt positief onthaald. Dit idee wordt 



hernomen naarmate het inventarisatieproject vordert. Huub heeft heel veel fotomateriaal 

gescand dat ter beschikking werd gesteld door Patrick Penninckx., die nu woonachtig bij 

Straatsburg is. Huguette contacteert hem (een jaargenoot en ook van Nederokkerzeel) om in 

overleg te gaan hoe hier verder mee om te gaan. 

• De inventarisatie van documenten, bibliotheek en voorwerpen in het bezit van Campenholt 

wordt in een latere fase bekeken. Voor documenten zou de inventarisatie op de wijze van de 

foto’s kunnen gebeuren.  Voor de boeken heeft Hugo de meeste al opgelijst.  Aan de 

inventarisatie van de voorwerpen moet nog een begin gemaakt worden. Die staan merendeels 

in kartons in de kelder van de Villa Lucie. 

• Gemeentelijk archief: De archieven van de gemeente werden volgens de wettelijke eisen op 

punt gesteld. Er wordt bij Gerry geïnformeerd of bepaalde archiefstukken, die volgens de 

archiefwet niet meer strikt bewaard dienden worden, toch niet elders opgeslagen werden, 

bijvoorbeeld de achterliggende informatie, die nodig was voor de op puntstelling van de 

gegevensbestanden van de begraafplaatsen (individuele fiches/graf gekoppeld aan 

overlijdensakte, concessieakten, info kerkhofregisters en notities bevindingen op 

begraafplaatsen zelf). Paul geeft aan dat er foto’s beschikbaar zijn van graven, toestand 2016. 

Dan stelt zich de vraag wat er gaat gebeuren met het nog resterend gemeentelijk archief na 

hun verhuizing diensten naar nieuwe locatie Kasteel Van Bellinghen. Hugo legt zijn oor te 

luisteren. 

 

2. Kazerne Dossin “Elke naam telt” 

Een deelname in groep op zondag 16 juni 2024 is geen heelbare kaart voor velen. Er wordt geopteerd 

om een andere datum te prikken. Het voorstel is dan: zaterdag 31 augustus of zondag 1 september 

2024. Hugo legt hiervoor de verdere contacten. De precieze datum wordt volgende vergadering 

vastgesteld. Er is een consensus om dit initiatief via diverse communicatiekanalen bekend te maken bij 

een ruimer publiek.  Ook niet Campenholters zouden kunnen aansluiten. Iedereen staat zelf in voor 

vervoer (bus, fiets, auto) en we spreken ter plaatse af. En op die manier komt de heemkring extra onder 

de aandacht. Wordt hernomen volgende vergadering. 

 

3. “Klim eens in je stamboom” 

Er was ruime interesse voor het initiatief. Een terugkeermoment wordt voorzien in september om 

deelnemers op weg te helpen bij eventuele vragen/problemen waarmee ze in de tussentijd mee 

geconfronteerd werden. Hugo legt hiervoor de verdere contacten. 

 

4. Jaarlijks etentje 

Dat zal weer in het Labo gehouden worden en aansluitend aan de vergadering van 13 juli 2024.  Alle 

Campenholters worden uitgenodigd en hun partners zijn welkom. Hugo voorziet 2 of 3 

keuzemogelijkheden voor het menu. Er wordt een vaste deelnameprijs per persoon bepaald. Hou je 

mailbox in de gaten voor verdere briefing en mogelijkheid tot inschrijving. 

 

5. Relikwiehouder 

Het Dogemuseum heeft geantwoord dat zij geen informatie met betrekking hoe de reliekhouder in 

Kampenhout is geraakt en over de reliekhouder zelf. Hugo neemt nu contact op met de universiteit van 

Padua: mogelijks hebben zij meer informatie. Wordt vervolgd. 

 

6. Bezoek trammuseum Berchem 

Er was unaniem veel lof over het inhoudelijk aspect en de organisatie waarvoor dank aan Huub. 

Inhoudelijk erg interessant en superleuk dat we in Antwerpen konden rondtoeren me een Campenholt-

tram. 

 

7. Open kerkendag Sint-Servaes  2 juni 2024 



Er kwamen veel positieve reacties van de bezoekers. Er was een beperkte actieve inbreng van onze 

heemkring. Stijn volgt dit in verband met teruggave van de panelen en vitrinekasten op. Misschien had 

deze tentoonstelling nog wel langer kunnen blijven staan. 

 

8. Kampenhout Vandaag (Kava) 

Er is geen duidelijke lijn wat het precies zou moeten worden en wat de verwachtingen zijn naar onze 

individuele inbreng toe.: de historische inslag mee bewaken of eerder een gegevensbundeling van wat 

Kampenhout vandaag betekent op maatschappelijk vlak. De tweede invalshoek is misschien 

interessanter naar de huidige generatie toe en over X aantal jaren heeft dit werk sowieso zijn 

geschiedkundige waarde; bijvoorbeeld het verdwijnen van tankstations, opmars laadpalen, digitale 

fotografie, …  Wouter was eerst trekker. Opvolger Paul is bij nader inzien eerder voorstander om het 

project terug in handen van de gemeente te geven.  Na enige aarzeling wil hij het samen met Huub in 

de werkgroep, die samenkomt op 12 juni 2024 nog een kans geven. De heemkring neemt nadien een 

verder standpunt in. Wordt vervolgd. 

 

9. Varia 

 

Hugo werkt naarstig verder aan het verzamelen van informatie over burgemeester Smedts in het kader 

van de tentoonstelling “Naoorlogse jaren in Kampenhout” einde van dit jaar.  In dit verband werd ook 

contact gelegd met de burgemeester van Lier (een historicus) omtrent het maatschappelijk en politiek 

gegeven in de periode van de oorlogsjaren en vlak nadien. Er blijft onduidelijkheid over de situatie van 

de “oorlogsburgemeesters”. Dit is vooral relevant voor Nederokkerzeel.  Ann heeft contact opgenomen 

met algemeen directeur van de gemeente, Terry Horckmans om informatie te bekomen uit de 

archieven met notulen van de gemeenteraad. De huidige stand van zaken is niet gekend. Wellicht komt 

er volgende vergadering verdere toelichting door Ann, die dit keer niet aanwezig kon zijn. 

 

Op 23 juni 2024 wordt het Applaus Festival georganiseerd in de GO-spectrum school met dit jaar als 

avondact “Tribute to the Rolling Stones”. Dit is een jaarlijkse activiteit van Home Theater De Jonghe.  

Het is misschien interessant om naar een volgende editie de geschiedenis van de school (RMS) te 

reconstrueren.  Voor dit jaar veel te kort dag. Huub zal poolshoogte gaan nemen en trachten in te 

schatten of de bijdrage, die Campenholt zou kunnen leveren, effectief past in het totaalconcept. Wordt 

vervolgd. 

 

Paul brengt volgende keer USB-stick mee met tekeningen van Gilbert Goovaerts van de Candrieshoeve 

en 2 huizen. 

 

10. Niet behandeld uit vorig verslag 

“ Op de volgende vergadering zou een lijst moeten worden gemaakt van de al beschikbare artikels voor 

het nieuwe jaarboek.” 

 

Volgende bijeenkomst: zaterdag 13 juli 2024 te 10 uur in De Krop, Dorpsstraat 9b. 

Huguette Kemps       Hugo Schoevaerts 
Verslaggever        Voorzitter 
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